
GTTTnEENTE Oss

Aan fractie SP

t.a.v. Adrie Geerts en Martijn Tonies

Datum Ons kenmerk

Vergunnin gen, Toezl(ht cí
Handhaving

Raadhuislaan z, oss

Telefoon 14 0412

Fax [0412] 62 99 35

E-mail baliebml@oss.nl

www.oss.nl

Postbus 5

5340 BA Oss

Wilt u bij uw reactie de

datum van deze briêf ên

ons kenmerk vermelden?

Aantal bijlagen

Behandeld door

VTHfrH 36085 O.Snellen

Onderwerp

Beantwoording artikel 41-vragen over

winst windmolens Elzenburg-De Geer

Geachte heren Geerts en Tonies,

Op 26 september 2018 heeft u vragen gesteld naar aanleiding van het feit dat het ECO niet
gelukt is om uiterlijk l oktober jl. een ontwikkelplan voorwindmolens op gemeentegrond aan

te leveren.

Hieronder beantwoorden wij uw vragen.

1. Bent u bereid om te onderzoeken hoe zoveel mogelijk Ossenaren van de opbrengst van
windmolens kunnen profiteren, of blijft u het neo-liberale gedachtengoed aanhangen, dat
winsten zoveel mogelijk aan de markt moeten worden gegund?

Als u bedoelt te vragen of wii bereid zijn het opzetten van een gemeentetijk energiebedrijf
te onderzoeken, dan kent u ons antwoord: nee. Hierover hebben wij at veel en vaak van
gedachten gewisseld.

2. Bent u met ons van mening dat het in eigen beheer financieren en exploiteren van
windmolens het hoogste financiële rendement voor de Osse gemeenschap oplevert? Zo
nee, waarom niet? Kunt u ons een financiële onderbouwing van uw standpunt leveren?

Om massa te kunnen maken in de opwekking van duurzame energie ten behoeve van de
energietransitie bieden windmolens de beste mogelijkheden. Daarom nemen wij daarvoor
onze verantwoordeliikheid, voor zover dat past binnen onze rolopvatting. Eigen beheer
vraagt ondernemerschap. Dat bepaalt mede het rendement. Verder verwijzen wij u naar
ons antwoord op vraag 1.

3. Volgens onze berekeningen levert het zelf bouwen en exploiteren van een windmolen de
Osse gemeenschap 90.000 euro per jaar meer op dan het tendermodel waar u voor dreigt
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te kiezen. Adviesbureau Bosch & van Rijn schatte de meeropbrengst zelfs op gemiddeld

105.000 euro per jaar. Twee windmolens die 15 jaar worden geëxploiteerd kunnen op deze

manier 3 miljoen euro extra opleveren voor de Osse gemeenschap. Bent u met ons van

mening dat dit een goede reden is om een eigen energiebedrijf op te richten? Zo nee,

waarom niet?

Zie vraag 1 en 2.

4. Bent u met ons van mening dat het van groot belang is dat er een duurzaamheidsfonds

komt om de inwoners van de gemeente Oss te helpen bij de noodzakelijke energie-

besparing? En dat de genoemde 3 miljoen euro daar een belangrijke impuls aan kan

leveren? Zo nee, waarom niet?

Zoals u weet maakt een duurzaamheidsfonds deel uit van het ontwikkelmodel. Dit is

bedoetd om impulsen te geven aan de duurzaamheidsactiviteiten, waaronder

energiebesparing. Overigens stimuleren wij nu al, ook zonder dat er al een

duurzaamheidsfonds is, inwoners en bedriiven om energie te besparen.

5. Als u van mening bent dat een deel van de opbrengst bij de Ossenaren moet komen, bent u

dan bereid om te bezien of de Osse energiecoóperatie ECO met raad en daad terzijde kan

worden gestaan om een of twee windmolens te bouwen en te exploiteren?

Er zijn in Nedertand alterlei energiecoóperaties actief. De rol die zij vervullen, verschilt

sterk. Dat varieert van alleen adviseur voor energiebesparing, beheerder van het

duurzaamheidsfonds, uitvoerder van wind- of aandelenparticipatie, tot ontwikkelaar en

exptoitant van zonne- en/of windenergie, dan wel combinaties daartran. Het is aan de

energiecoóperaties zelf om daarin hun eigen keuzes te maken.

Hoe wij denken over de rol van ECO ats bouwer en ontwikkelaar van windmolens is eerder

uitvoerig geschreven aan en besproken met uw Raad.

6. Bent u bereid om af te zien va n het tendermodel, zodat u de ha nden vrij heeft om ECO met

raad en daad terzijde te staan?

Nee. Ats gemeente witten wij de verantwoordelijkheid voor het bouwen, financieren en

Ontwikkelen van windmOlens niet op ons nemen, ook niet via een "raad en daad-

constructie".

Ik hoop u hiermede naar tevredenheid te hebben geantwoord'

Met vriendelijke groet,

Namens burgemeester en wethouders van Oss,

Mr J. van der Schoot,

wethouder Duurzaamheid c.a


